
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L
             Incheiat azi 27.04.2012, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.

Şedinţa a fost convocată  prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în
conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin Legea nr.
286/2006.

Consilieri total 15, consilieri prezenţi 15.
Dl. Secretar solicită introducerea pe ordinea de zi a încă 2 proiecte de hotărâre .

ț ț șDl. Torok Ferencz men ionează că la pct. 19 privitor la informarea privind situa ia SC Cri ul SA  se va
ș țdicuta într-o edin ă viitoare, solicitând scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct.

D.na Viceprimar țmen ionează că problema SC șCri ul SA este doar informare și se va discuta la o altă
ș țedin ă, aspecte subliniate și de dl Primar  care arată că această problemă se va dicuta într-o altă ș țedin ă.

Se supune la vot ordinea de zi  împreună cu cele două proiecte de hotărâre și se aprobă în unanimitate.
șDl. Pa calău Ionel solicită că pct. 5 de pe  ordinea de zi privitor la SC Transim SA să fie discutat cu

prioritate.
D.na Viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică   privind rectificarea

bugetului Conailiului Local Huedin cu 900.000 lei.
ș țD.na  director economic prezintă prevederile H.G 255/2012 arătând că de la edin a pe comisie s-au

făcut unele modificări în sensul că   sa stabilit ca plata  indemnizatiilor sectiilor de votare sa fie platită  de la
cheltuielile de personal acordând detalii suplimentare în acest sens.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comsia economică  privind  rectificarea

bugetului local cu suna 60.000 lei, lămuriri  acordând d.na director economic
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

țD.na viceprimar prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea execu iei
bugetare a bugetului local la 31.03.2012.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
 D.na Viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea

bugetului pe anul 2012 la SC Transim SA.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

 D.na viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea
ț ș șbilan ului, a contului de profit i pierdere i situatiile financiare al SC Transim SA.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
șD. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre  avizat de comisia de invatamant, cultura,

ț ș ț ț șsănătate,  privind vizarea re elei colare a unită ilor de învă ământ din ora ul Huedin  în anul 2012 – 2013.
șD. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate, invatamant

cultură, privind desfacurarea Programul  manifestarilor cultural – artistice cu ocazia Zilelor Huedinului – 18 – 20
mai 2012.

ț șDl Torok Ferencz  solicită informa ii în sensul că dacă programul stabilit estre fix i nu mai poate fi
ț ș țmodificat în sensul sus inerii programului i de alte forma ii.

ș șD. oara Cozea Marinela  arată  că  programul a fost discutat în comisie i se pot aduce modificări,
aspecte subliniate si de dl Primar.

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate.
D.soara Cozea Marinela  prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind aprobarea

tarifelor închirierii Casei de Cultură.
Dl .Torok Ferencz solcită  reducerea tarifelor pentru situatii speciale, cum ar fi campania electorală,

propunând ca sălile să fie inchiriate la tarif/ ora.
țDl. Primar arată  că  se poate introduce un amendament privitor la închirierea sălilor pentru situa ii

speciale.
șD.na Buza Fekete Maria arată că sala de spectacole închiriată  la un tarif de 1200 lei/ ora este prea

mare solicitând aducerea unor amendamente la proiect.
ș șD.na Viceprimar  solicită ca aceste tarife să fie clare i u or de aplicat.

ț țDl. Primar men ionează că toate ac iunile cu caracter cultural,  organizate sub egida Casei de Cultură
nu vor plăti tariful de închiriere.

țDl. Pădurean Răzvan arată  că  , chiriile trebuie să  acopere cheltueilile de între inere, dl. primar
mentionează că pot fi aduse amendamente ulterior proiectului.

Se supune la vot proiectul de hotarare  si se aproba in unanimitate.



șD. oara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de sănătate,
țînvă ământ privind transformarea postului de asistentă medicală PL, în post de asistentă medicală  PL principală,

șîn cadrul Spitalului Oră enesc Huedin.
șSe supune la vot proiectul  de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

țD.soara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de invă ământ, cultură,
țsănătate privind aprobarea  transformării postului de medic primar cardiolog din Statul de Func ii al Spitalului

șOră enesc Huedin, în post de medic specialist cardiologie.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

țD.soara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de invă ământ, cultură,
ș țsanatate privind aprobarea modificării structurii Spitalului Oră enesc Huedin, privind înfiin area in cadrul

șsectiei de medicină internă, a compartimentului de neurologie i cardiologie.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

țD.soara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de invă ământ, cultură,
ț șsanatate privind aprobarea modificării Statului de Func ii al Spitalului Oră enesc Huedin, prin comasarea

țpersonalului sec iei chirurgie generală din cadrul  compartimentului ortopedie – traumatologie, de pe cele două
țsectoare ale acestei sec ii.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de urbanism privind  realizarea unui

ș țPlan Urbanistic Zonal prin introducerea în intravilanul ora ului a suprafe ei de  4.600 mp.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Dl. Szraga Zoltan  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind aprobarea
ș țstabilirii regimului de drum public, pentru calea de acces cu ie ire la drumul na ional DN1 R, în lungime de 90

ș țml i lă imea de 4 ml.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Dl. Szraga Zoltan prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind aprobarea
ș țscoaterii din intravilanul ora ului Huedin a suprafe ei de 20.600 mp, teren care nu poate fi folosit pentru

țconstruc ii fiind traversat de linii de înaltă tensiune.
șD. oara Cozea Marinela nu participă la votul acestui proiect de hotărâre.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă  cu 9 voturi pentru , 5 abtineri (  Torok Ferencz,
ș șKozma Zoltan, Buza Fekete Maria, Szraga Zoltan, Pa calău Ionel), 1 consilier nu a votat Cozea Marinela.

 Dl. Szraga Zoltan prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind aprobarea
ș țscoaterii din intravilanul ora ului Huedin a suprafe ei de 9997 mp  înscisă în CF. 4418- Huedin.

ș ș țSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă cu 10 voturi pentru i 5 ab ineri  Torok Ferencz,
șKozma Zoltan, Buzas Fekete Maria, Szraga Zoltan, Pa calău Ionel).

țDl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie publică  privind
ș șmodificarea HCL nr. 47/2012 cu privire la modificarea suprafetei de pă une a ora ului Huedin în cadrul cererii

unice pentru APIA pe anul 2012.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Se prezinta proiectul de hotărâre  avizat de comisia de urbansim privind aporbarea demersurilor către
ț ț ț țDrumurile Na ionale pentru desfiin area spa iilor verzi pe o por iune din str. Horea pentru amenajarea  de

locuri de parcare.
DL. Primar arată că este un demers in urma unei solicitări  adresate de catre reprezentantii unor societati

șcu sediile în vecinatatea DN1 (strada Horea) pe portiunea între străzile Luceafărului i Postei, arătând că
țregimul străzii Horea este de drum national, orce schimbare privintor la acest drum fiind de competen a

proprietarului drumului ( Ministerul Transaporturilor). Mentionează că există in acest sens si o initiativă a USL,
țcare a solicitat ca executivul să  desfiinteze spatiile verzi din zona drumului na ional.  In solicitarea către

ț țDrumurile Na ionale s-a cerut desfiin area spatiilor verzi, existând două posibilităti: - fie ca aceste spatii verzi să
ș țfie desfiintate i amenajate parcări de catre Drumurile Na ionale, sau aceste lucrări să fie făcute de primărie , din

bugetul propriu, în acest caz fiind necesară  aprobarea scrisă  a proprietarului(Ministerul Transporturilor).Mai
ț ș ț țmentionează că, conform regulilor de circula ie este interzisă oprirera i sta ionarea pe drumurile na ionale.

țDl. Varga Andrei  men ionează că nu se pot amenaja locuri de parcare în această zonă.
Dl. Abrudan Sorin  mentioneaza ca spatiile verzi nu sunt in administrarea drumurilor nationale.

șDl. Ttorok Ferencz arată ca se solcita să se facă ceva care nu se dore te.
ș ț ț țDl. Farka Marius solicită să fie men ionat că ini iativa USL s-a făcut la solcitarea cetă emnilor.

țDl Primar arată  că  demersurile pentru rezolvarea situa iei semnalata de reprezentantii societatilor
comwerciale din această zonă sau făcut înainte de depunerea initiativei USL, existând documente în acest sens.

Dl. Abrudan Sorin  răspunde d.nei Buzas Fekete Maria în sensul că marcajele rutiere in aceasta zonă sau
făcut după un proiect avizat de Ministerul Transporturilor.

Dl Primar arata că acesta este un drum european considerând că marcajele rutiere sunt ilegale.
șDl. Farka Marius consideră că nu trebuia eliberata autorizatia pentru marcaje.



ș ș țSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aporbă cu 10 voturi pentru i 5 ab ineri (Torok Ferencz ,
Kozma Zoltan, Buzas Fekete Maria , Szraga Zoltan , Varga Andrei).

Dl. Drăgan Sandu  prezinta informarea cu privire la indeplinirea H.C.L pe luna martie 2012.
Se prezinta proiectul de hotărâre privind modificarea H.C.L nr. 81/2011 prin care s-a atribuit in folosinta

gratuită Oficiului Parohial nr. 1 Huedin, o suprafata de teren pentru construirea unui sediu eparhial, solicitându-se
majorarea suprafetei atribuite intial cu încă 80 mp .

Dl  .  Torok Ferencz   aratacă  acest  proiect  mai  este  depus  încă  odata  iar  d.na  Cozea  Silvia  doreste
clarificari daca nu se modifica proiectul de amenajare parc in spatele bisericii.

țDl Lază  Ioan  acorda  lămuriri  arătând că  lă imea suprafetei  care  se  solicita  in  plus  este  de  2  mp,
țconstruc ia trebuind să  respecte reglementarile urbanistice, mentionează  că  pănă  la acest moment nu a văzut

doumentatia pentru amenjarea parcurilor.
Dl .Drăgan Sandu  solicită  amânarea acestui proiect de hotărâre,   pentru amânare votând doar 3

consilieri.
țSe supune la vot proiectul de hotărâre ob inându-se  9 voturi pentru, 5 voturi împotriva (Torok ,

țKozma, Buzas , Szraga, Varga), o ab inere ( Dragan Sandu) hotarărea ne- adoptânduse intrucat cvorumul minim
esta de 2 treimi respecitv 10 voturi pentru.

Se prezinta proiectul de hotărâre privind aprobarea transmiterii  dreptului de administrare  asupra
terenului  ocupat de depozitul de deseuri neconform  în suprafata de 11.500 mp spre administrarea Consiliului

țJude ean  Cluj,  in vederea inchiderii si ecologizarii  depozitului de deseuri urbane neconform, lamuriri acordând
ț țdl Primar care men ioneaza ca va trebui gasit o solutie pana la functionarea efectiva a noii sta ii de compactare,

de a se duce deseurile la o alta locatie intrucât data limita de inchidere a rampei este de 16.07.2012, o variantă
șfiind   rampa din Ale d- jud. Bihor, solicitand in acest sens ca SC Crisul SA să  faca  demersurile necesare,

amenzile in caz contrar fiind de pana de 50.000 lei.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aporoba  cu 14 voturi pentru si o abtinere dl Varga Andrei.
La probleme curente dl Czondi Eugen răspunde d.lui Abrudan Sorin  cu privire la existenta proiectului

pentru gardul imrejmuitor  al parcului din strada A Iancu, mentionand că este vorba de proiectul pentru spatii
verzi si sa amplasat pe locul fostului gard care era vechi si degradat.

Dl. Abrudan Sorin  mai intreabă cine a decis turnarea fundatiei gardului in forma actuala.
Dl. Pascalau Ionel  arata ca din 16 07.2012 trebuie identificata o solutie pentru depozitarea deseurilor

existand posibilitatea inchirierii unor auto sau  lucrul angajatilor in 3 schimburi, dl primar solcită  propuneri
ș ț șpentru stabilirea datei de organizare a edin ei extraordinare cu privire la SC Cri ul SA.

ș șDl. Pa calau Ionel i dl. Torok Ferencz  primesc felicitari pentru aniversarea zilei de nastere.
ș ș șDl. Szentandra i felicită Consiliul Local Huedin i Primarul  cu privire la activitatea desfă urată în

acest mandat,  solicitând totodată raspuns la o solicitare cu privire la   zgomotul  creat  la un bloc din str. A.Iancu
1.

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat prezentul
proces verbal.

Preşedinte de şedintă, Secretar,
   Dragan Sandu Cozea Dan


